
Referat styremøte SJR 07.11.2019 

 

Til stede: 

John Egil, Bente, Jeanett, Thomas, Leif, Heidi, Jens, Hanne-Lill og Kenneth.  

 

21/19  Innkalling godkjent.  

22/19  Saksliste godkjent.  

23/19  Befaringen ang rideveier gav noen avklaringer men fortsatt ingen løsning. Vi prøver igjen 

med kommunikasjon.  

24/19  Kenneth viser tegninger og kartlegger behov og utnyttelse for det nye anlegget.  

25/19  Ang. oppsigelsen prøver vi i første omgang personell fra egne rekker.  

26/19  Rideskolen går fortsatt med underskudd.  

Sprangstevnene går med overskudd.  

Oppstalling er det ikke store endringer.  

Klubben har underskudd dette kvartal.  

27/19  Vedtatt kurs for truck.  

 


